
Concept Notulen Bewonersoverleg St. Marten Sonsbeek  5 september 2023
Aanwezig:  BO:  Caroliene Pronk, Jomar Post, Joost Merkens, Christien Leicht, Hans Anton Derksen, Ben 
Timmermans, TLO  John Wijnbergen, Vivienne van Sante,    Portaal:  Sandra ten Westeneind   
Gasten     : Sjoerd Schwibettus, Marjet Zeegers, Hester vd Grift, Wim Hilgeman, Marjon Bussink  
Afwezig    : Redactie Mark Ormel 
                                       
Notulen bewonersoverleg d.d. 29 juni 2023 zijn goedgekeurd.
TLO zie 9 en 15.  De gemeente Arnhem is in overleg met de stichting Rijnstad over de overname van het 
pand.  Uiteindelijk is het aan de Gemeente raad hierover een beslissing te nemen.
Volgt  
  
De gesprekken over de verdeling van de hoogte van bijdrage aan gemeenschappelijke activiteiten en aan-
vragen, bij   Wijkplatform Klarendal en het BO st Marten Sonsbeek,  hebben door omstandigheden nog 
niet plaats kunnen vinden.   Gesprek met Bewonersnetwerk Klarendal door Caroline Pronk en Hans Anton 
Derksen. 

Aanvraag de Luwe Zondag,  Wim Hilgeman heeft inmiddels van Burgerkracht de subsidie voor de Luwe 
Zondag ontvangen. Het voorschot €475,00 dat het BO heeft voorgeschoten zal worden teruggestort. Wim 
Hilgeman vraagt naar de volgende jaren, het BO moet dat dan opnieuw bekijken, hangt af van het budget. De 
aanvraag nu was 10% van het “vrij” te besteden budget.

Aanvraag Staringplein groen. 
Sjoerd Schwibettus. Ontvangt een bijdrage voor het onderhoud en verfraaiing van het openbaar groen van de 
gemeente een nog nader te bepalen bedrag. (Vivienne v Sante).  Eenmalig draagt BO € 250,00 hiertoe bij.

Aanvraag uit budget Ruilmarkt 
Marjet Zeegers en Hester vd Grift. Ruilmarkt 18 november a.s. De organisatie van de ruilmarkt wordt door 
een nieuwe werkgroep voortgezet. Marja Bijma heeft e.e.a. overgedragen. Hiervoor was toegekend/gereser-
veerd een bedrag van € 650,00. Eenmalig wordt dit bedrag door het BO verhoogd maar € 725,00

Aanvraag Rijnstad. Ondersteuning workshops voor bewoners Geitenkampen Klarendal/st Marten. 
Marjon Bussink vertelt dat het om en pilot gaat en verzoekt om een bijdrage uit Budget van € 310,00. BO wil 
deze pilot van harte steunen en vertrouwt op een succes, draagt bij voor het gevraagde bedrag van € 310,00. 
Echter met de uitdrukkelijke opmerking dat bij een volgende gelegenheid de kosten naar rato moeten worden 
verdeeld. De budgetten van de beide andere wijken zijn substantieel per inwoner veel hoger.

Schoonmaakactie st. Marten. 
Sandra ten Westeneind, Portaal gaat i.s.m. de Gemeente en de stichting Rijnstad op 16 september tussen 
11.00 en 12.00 een opruimactie in st Marten organiseren. Ontvangst van bij de Nieuwe Hommel vanaf 
10.30uur.

Wijkcommunicatie. De voormalige webhost blijkt de site niet in zijn geheel vrijgegeven te hebben en vandaar 
dat de actualisering telkens op een teleurstelling uitloopt. Met Mark is afgesproken dat hij de technische za-
ken omtrent de site met Jomar Post doorneemt en de overige met Ben Timmermans. Zo snel als maar mo-
gelijk is moet de agenda actueel zijn en het echte nieuw “Nieuws”en het overige naar het archief. Bovendien 
moet er gecontroleerd worden of de z.g. links ook werkelijk werken. Joost Merkens zal met Mark kijken of in 
zijn mailing programma een groep kan worden aangemaakt en worden gebruikt voor de communicatie.

Pactum Jona, die de muurschildering van de Nieuwe Hommel.  Zie punt 2. Verlegt naar BO aanvang 2024 
Bezorgen van wijkmedia. 

  



Adressenlijst bezorging is inmiddels bij het secretariaat ondergebracht. Marjon de Goede heeft Mark gehol-
pen het bestand van de bezorgers weer op peil te brengen en stopt zoals was afgesproken. Mede vanwege 
de continuïteit zal Marjet Zeegers Mark dat gaan coördineren. De wijkkrant zal op alle adressen in de wijk 
worden bezorgd.

Kentalis, heeft in een bijeenkomst, in aanwezigheid van wethouder onderwijs en bewoners haar definitie-
ve plannen getoond en daaruit blijkt dat bij de Dr. Bosschool uitsluitend de technische installaties worden 
gemoderniseerd en dat bij de Stijgbeugel uitwendig enige kleine aanpassingen worden verricht. Maximum 
aantal leerlingen 200 voor nu en later. Er is een Klankbordgroep samengesteld bestaande uit bewoners rond-
om het complex. Het gaat dam om de buiteninrichting van het terrein.

BUMA/STEMRA is zaak van de Stichting de Nieuwe Hommel
Het BO zal de Stichting Wijkcentrum De Nieuwe Hommel aanbieden een bijdrage te kunnen doen aan de 
(sfeer)verlichting van Hopzaal en eventueel voorruimte. Dit is mogelijk geworden door enkele meevallers.
AED DNH is inmiddels geïnstalleerd, hangt aan de gevel en is aangemeld. Van feestelijke ingebruikname 
ingebruikname wordt afgezien.

Struikelstenen. Op korte termijn wordt door Caroline Pronk een brief opgesteld, ivm acceptatie van huidige 
bewoner.     Op 12 september zal in de Staringstraat struikelstenen worden aangebracht. 

De werkzaamheden aan de Hommelseweg. Er zijn een 3-tal inrichtings mogelijkheden gepresenteerd voor 
de Hommelseweg, het blijkt erg moeilijk te zijn om hieruit te kiezen. Voor en tegenstanders van de trolley, 
fietsfanaten, auto weerders e.d zijn het (per saldo) niet met elkaar eens. Uitgesproken is dat het college dan 
een beslissing zonder advies moet nemen. Er komt begin juli nog een bijeenkomst voor de bewoners van de 
Hommelseweg. Laatste info avond geeft aan dat de Gemeente meer bomen gepland wil zien en er wordt een 
nieuwe info avond georganiseerd met de wensen van B&W.  (Inmiddels  heeft John Wijnbergen TLO Karel 
Jacobs uitgenodigd aanwezig te zijn bij het vlg. overleg op 31 oktober om BO bij te praten.)                 
                                                                              
De werkgroep voor het  Kerstdiner heeft een aanbieding gekregen voor kerstspullen, vuurpotten en wat al 
niet meer. Het accepteren daarvan houdt in dat er opslag voor moet zijn.  Het wordt nu bij het inloophuis 
opgeslagen. 

Warme Winterroute 2023. Afhankelijk van de te organiseren activiteiten zal bij het volgend overleg een bij-
drage uit budget worden gevraagd.

Het Nederlands Watermuseum zal de IJSVOGEL op het sprookjesfestival onthullen. Namens het BO zal 
Jomar Post daarbij aanwezig zijn.

Ontvangen Post Parken visie,  geen opm.
Ontvangen Post Koersnota van Wijken Weten geen opm.

In verband met de jaarafsluiting is het noodzakelijk het voorgenomen Bewonersoverleg van 12 december te 
moeten verplaatsen naar 28 november 2023

Rondvraag    
Op verzoek zullen bij de agenda de Concept notulen worden bijgevoegd.

Volgend bewonersoverleg  31 oktober 2023


